



墨盒/INK CARTRIDGE

SJIC28P(K), SJIC28P(C), SJIC28P(M), SJIC28P(Y) SJIC32P(K), SJIC32P(C), SJIC32P(M), SJIC32P(Y)

颜料/Pigment

说明书/Instruction manual

公司名称:爱普生(中国)有限公司

公司地址:北京市朝阳区建国路81号1号楼4层

请注意

- ·请选用与您正在使用的打印机型号相匹配的墨盒。·不要触碰墨盒上面的IC芯片。·请保管在儿童触摸不到的地方,请勿饮用。·请避免在高温或冷冻状态下保存。·请勿为墨盒补充墨水。·为了得到更佳的打印效果,请在打开后6个月内使用完。·请勿拆开墨盒。·为了得到更佳的打印效果,在打开包装前,请摇晃墨盒4至5次。·请避免阳光直射。·除更换墨盒之外,请勿拆下墨盒。
- ·用过一次后,墨盒中的一些墨水可能会粘附于喷嘴上。请不要触摸,以免被弄脏。·爱普生建议您在打印机中使用爱普生原装正品墨盒。因使用非爱普生原装正品墨水引起的机器故障,在保修期内将不享受"三包"服务。
- · 在墨盒接近使用寿命时, 打印机可能会停止打印, 这是为了保护打印头。
- · "EPSON" 是 Seiko Epson Corporation 的注册商标。

Caution:

•Please use an ink cartridge that is compatible with the model number of your printer. •Do not touch the IC chip on the cartridge. •Keep out of reach of children, and do not drink. •Do not store ink cartridges in high or freezing temperatures. •Do not refill ink cartridges. •For best print quality, use cartridge within 6 months after installation. •Do not disassemble the ink cartridge. •For best results, shake the ink cartridge package 4 or 5 times before opening. •Please avoid direct sunlight. •Please do not detach the ink cartridge, except when you exchange it. •Some inks of the ink cartridge used once might adhere on the taking out mouth. Please do not touch not to be dirty. •Epson recommends using genuine Epson ink cartridges in your printer. Other manufacturers' products may cause damage that is not covered by Epson's warranties. •To maintain the quality of the print head, the printer has been designed to stop operating before the ink is expended. •"EPSON" is a registered trademark of Seiko Epson Corporation.